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Now in world economy two tendencies work.  On the one hand, integrity of the world economy, its globalization that 
is caused by development of economic relations between the countries, trade liberalization, creation of modern systems 
of communication and information, international technical standards and norms amplifies. On the other hand, there is an 
economic rapprochement and interaction of the countries at regional level, large regional integration structures – developing 
in the direction of creation of rather independent centers of the world economy are formed. As the main advantage of the 
international integration groups more favorable use of opportunities of the mutually advantageous economic relations 
promoting increase in production of gross domestic product and efficiency of its use that is a sustained economic growth 
condition acts. Stated above the reason force to treat in a new way concept, essence and the maintenance of a sustainable 
development of national economies in the conditions of the international economic integration.
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Проведен анализ основных показателей развития птицеводства в республике.В регионе развивается промышленное 
производство как мясного, так и яичного направления. Уровень производства яиц в регионе в полном объеме обеспе-
чивает потребности населения в этом продукте. Сокращение объемов производства продукции сельскохозяйственных 
организаций в 2000 году объясняется рядом накопившихся за предыдущие годы проблем (рост импорта, диспаритет цен 
на сельскохозяйственную и промышленную продукцию, рост кредиторской задолженности), а также влиянием кризиса 
(девальвация рубля, снижение господдержки, экстенсивное производство). Основным фактором дальнейшего роста объ-
емов производства продукции птицеводства является увеличение финансирования из бюджета Российской Федерации и 
бюджета Республики Марий Эл. Серьезными рисками участия России в ВТО являются: снижение темпов роста сельского 
хозяйства в результате сокращения объемов государственной поддержки, банкротство малого бизнеса из-за низкой конку-
рентоспособности,  снижение инвестиционной привлекательности отрасли, сокращение рабочих мест, сокращение дохо-
дов и снижение уровня жизни на селе. Влияние изменения институциональной среды на организационно-экономические 
характеристики птицеводства подтвержденос помощью табличных и графическихданных.
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The analysis of the main indicators of poultry development in the republic is carried out.In the region industrial 
production develops in the meat and egg direction.The level of production of eggs in the region provides needs of 
the population for this product in full.Reductionofoutputsoftheagriculturalorganizationsin 2000 isexplainedbyanum
beroftheproblemswhichhavecollectedforpreviousyears(import growth, disparity of the prices on theagricultural and 
industrial  production, accounts payable growth), and crisis influence also (ruble devaluation, decrease in state support, 
extensive farming). The main factor of further growth of outputs of poultry farming is the increase in financing the 
budget of the Russian Federation and the budget of the Mari El Republic.Serious risks of participation of Russia in the 
WTO are: recession of growth rates of agriculture as a result of decrease in volumes of the state support, bankruptcy of 
small businessbecause of low competitiveness, decrease in investment attractiveness of branch, reduction of workplaces, 
reduction of the income and a standard of living in the village. Influence of changing institutional environment on 
organizational and economic characteristics of poultry farming is confirmed by means of tabular and graphic data.
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 В статье уточнено понятие «финансовая инновация», доказывается, что в современной российской эко-
номической литературе существуют четыре основных подхода к определению данного понятия и его роли в 
банковском деле. Раскрыт механизм влияния финансовых инноваций на деятельность коммерческого банка. 
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Особое внимание уделено научным подходам, опосредующих деятельность коммерческих банков в процессе 
использования финансовых инноваций. Делается вывод, что банковским организациям следует уделять внима-
ние теоретическим и практическим аспектам внедрения финансовых инноваций. Подчеркивается, что банков-
ский сектор Российской Федерации и его рост зависит от активного использования финансовых инноваций, что 
на современном этапе еще недостаточно рассмотрено и требует более полного изучения, а активное использо-
вание финансовых инноваций ведет к укреплению положения кредитных организаций на финансовом рынке.
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In article the concept «financial innovation» is specified; is proved that in modern Russian economic literature there are four main 
approaches to definition of this concept and its role in banking. The mechanism of financial innovations’ influence on the commercial 
bank’s activity is opened. The special attention is paid to the scientific approaches which mediating commercial banks’ activity in 
the course of financial innovations using. The conclusion is drawn that the bank organizations should pay attention to theoretical and 
practical aspects of financial innovations introduction. It is emphasized that the banking sector of the Russian Federation and its growth 
depends on active use of financial innovations that at the present stage is still insufficiently considered and demands fuller studying 
because active using of financial innovations conducts to strengthening of the credit organizations position in the financial market.
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Эффективность управленческих решений в сфере инвестиций предполагает применение адекватных и точных 
методов оценки последствий принятия решений. В условиях неточности и неполноты исходной информации и на-
личия большого числа разнокачественных критериев для оценки альтернативных проектов наиболее эффективно при-
менение методов экспертных оценок. В силу их субъективной природы, возможной непоследовательности суждений и 
разных мнений отдельных экспертов встает вопрос обоснованности принятого решения. В статье доказано, что устой-
чивость полученного ранжирования по методу анализа иерархий, как одному из экспертных методов, к выбору формы 
свертки локальных приоритетов зависит от согласованности экспертных суждений. Путем проведения имитационного 
эксперимента показано, что имеется линейная связь между согласованностью экспертных суждений и различием гло-
бальных векторов приоритетов альтернатив, рассчитанных по двум видам свертки – аддитивной и мультипликативной.
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An achievement of efficiency of management solutions in an investment area involves use of adequate and  accurate 
methods of evaluation of decision making aftermath. In conditions of inexactness and imperfection of initial information and 
existence of wide range of versatile criteria to assess alternative projects, expert methods are the most effecient. Due to their 
subjective kind, possibility of incoherent judgments and different judgments of separate experts, the problem of defining the 
trustability of taken decision appears. It is proven that resistance of found ranking in analytical hierarchy process, as in one 
of expert methods, to choice of convolution form of local priorities depends on the consistency of judgments. By carrying 
an imitation experiment it is shown that there is a linear connection between the consistency of judgments and difference 
between two global vectors of  alternatives, calculated via two forms of convolution – additive and multiplicative.
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Была разработана методика организации бюджетирования, которая объединяет несколько известных методов. 
Во-первых, это технология ведения учета скользящим способом: составлением гибкого бюджета. Во-вторых, изуче-


